

# PROTOKOLL

## Styremøte idrettsrådet 26.04.2023

### Gjemselund

Til stede: Roger Granseth, Anders Sønstebø, Terje Risberg, Hilde Vrangsgen og Arne Hansen

Forfall: Grethe Bergersen, Tanja Karpow, Karianne Holgersmoen og Rolv Werner-Erichsen

#### **SAK 15/23 - PROTOKOLL FRA FØRRIGE MØTE**

Protokoll var sendt ut tidligere.

**Vedtak:** *Protokollen ble godkjent og undertegnet.*

#### **SAK 16/23 - EKSTRAORDINÆRT KRETSTING 10.05.2023**

Det avholdes ekstraordinært kretsting for Innlandet Idrettskrets digitalt den 10. mai. Vi kan være representert med to, og skal i tillegg velge ut to idrettslag som kan være representert med en deltaker hver.

**Vedtak:** *Anders og Hilde representerer idrettsrådet. Vi forespør i første omgang KIL Ishockey og Kongsvinger Tennisklubb om deltakelse. Terje og Anders følger opp idrettslagene og velger ut og kontakter andre idrettslag dersom ovennevnte ikke kan delta.*

#### **SAK 17/23 - ØKONOMISK BERETNING FOR 2022**

Det ble fremlagt forslag til økonomisk beretning for 2022

**Vedtak:** *Forslaget ble vedtatt og økonomisk beretning ble undertegnet av de som var til stede på møtet.*

#### **SAK 18/23 - ARBEIDSPLAN FOR 2023**

Utkast til arbeidsplan var sendt ut i forkant og ble drøftet.

**Vedtak:** *Arbeidsplan for 2023 ble vedtatt med et tilleggspunkt i forhold til utkastet.*

#### **SAK 19/23 - KRITERIER FOR TILDELING AV LAM I 2023**

Det ble tatt utgangspunkt i fjorårets kriterier for tildeling av LAM, og drøftet endringer i kriteriene som skal forelegges årsmøtet.

**Vedtak:** *Styret foreslår å endre grunnstøtten til de idrettslag som aktiviserer funksjonshemmende i aldersgruppen 6 – 19 år fra kr. 3.000 til kr. 5.000. Utover dette foreslås videreføring av kriteriene fra 2022.*

#### **SAK 20/23 - BUDSJETT 2023**

Budsjett for 2023 ble drøftet ut fra regnskap for 2022 og kjente aktiviteter i 2023.

**Vedtak:** *Styret foreslår overfor årsmøtet et budsjett med kr. 7.000 i underskudd. Budsjettforslaget baserer seg på et tilskudd på kr. 25.000 fra kommunen.*

### **SAK 21/23 - UTØVERPRISEN**

*Arne Hansen var inhabil i behandling av denne saken.*

Det var denne gang mange gode kandidater til utøverprisen. Flere hadde noenlunde jevnbyrdige resultater å vise til så utvelgelsen var vanskelig.

**Vedtak:** *Styret endte opp med enstemmig å samle seg om en kandidat. Prisen deles ut på vårt årsmøte hvis det lar seg gjøre for utøveren. Navn offentliggjøres ikke før årsmøtet.*

### **SAK 22/23 - ÅRSMØTET**

Praktiske forhold rundt innkalling og avvikling av årsmøtet ble drøftet.

**Vedtak:** *Årsmøtedato endres til 6. juni dersom det er ok med endring av dato for lån av auditoriet på KUSK. Roger sjekker ut dette.*

- *Årsberetning og regnskap ble undertegnet av de som var til stede på møtet.*
- *Roger sender ut innkalling i tråd med vedtektene.*
- *Kari Isnes forespørres om å være møteleder.*
- *Vi legger opp til servering av kaffe/mineralvann og twist.*
- *Vi må rekruttere et nytt medlem til valgkomiteen. Roger snakker med dagens varamedlem, og Anders snakker med annen kandidat om verv som medlem/varamedlem til komiteen.*
- *Når det gjelder presentasjon av saker, er fordelingen i utgangspunkt slik:*
  - *Roger presenterer årsberetning*
  - *Rolv presenterer regnskap, økonomisk beretning og budsjett*
  - *Terje presenterer forslag til kriterier for LAM.*
  - *Anders, alternativt Hilde presenterer forslag til arbeidsplan.*
  - *Kontrollutvalg presenterer sin rapport og valgkomiteen sin innstilling dersom de er til stede.*
  - *Øvrige saker redegjør møteleder for.*

### **SAK 23/23 - INFORMASJON/EVENTUELT**

- *Dersom det passer for KIL Fri-idrett besøker vi dem i forbindelse med styremøte 24. mai. Kongsvinger Ro- og Padleklubb besøker vi i juni (etter vårt årsmøte).*
- *Kongsvinger Padelklubb er ikke tatt opp som medlem i tennisforbundet og NIF. Usikkert om de ønsker å være medlem.*
- *Kommunen v/Stine Raaden har meddelt at hun vil komme tilbake til oss når det gjelder vår søknad om avtale om forskuttering av spillemidler.*
- *Regjeringen har besluttet å gi ekstra støtte til breddeidretten. Beløpet som i Kongsvinger er nærmere kr 840.000, skal fordeles gjennom idrettsrådene. Det blir oppslag om saken i Glåmdalen. Vi avventer mer informasjon fra NIF om kriterier/retningslinjer for fordeling.*

**Vedtak:** *Informasjonen tas til orientering.*

**SAK 24/23 - MØTE MED NORGES HANDICAPFORBUND GLÅMDAL**

Norges Handicapforbund (NHF) Glåmdal ønsker et nærmere samarbeid med idrettsrådet for å fremme para-idretten i Kongsvinger. Anders Nupen Hansen og Hans Hanssen fra NHF deltok under drøfting av denne saken.

Temaer som ble drøftet var tilgang til idrettshall/gymsaler, lagringsplass for utstyr, informasjonsflyt til målgruppen og faste periodiske tiltak:

***Vedtak: Idrettsrådet kan først og fremst bidra med informasjon til idrettslagene i denne forbindelse, og ha dialog med kommunen om muligheter for info på skoler.***

***NHF sjekker med Svein Olav Lund om tid i gymsaler/haller. Når dette er avklart, tar vi et nytt møte for å skissere prøveopplegg for høsten.***

Kongsvinger,

Roger Granseth

Anders Sønstebø

Hilde Vrangsgen

Terje Risberg

Arne Hansen